
1 
 

 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 11-06-2025 
 No. 2025-02071 (Raad) 
 No. 2025-02070 (Bestuurszaken) 

Sjabloon technische vragen – Jaarstukken 2024 
 

Bij indiening uiterlijk dinsdag 10 juni 2025 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk donderdag 19 juni 2025 in 
de dagmail en bij de vergaderingen geplaatst. 
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: PvdA 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  13 kaderbrief - jaarrekening pag. 24 

Vraag: Welke aanvullende technische of infrastructurele maatregelen zijn 
meegenomen om te worden ingezet om het gebruik van bestaande 
fietsrekken in Maastricht te optimaliseren en foutparkeren van fietsen in de 
openbare ruimte te verminderen, ondanks de realisatie van 2000 extra fiets 
parkeerplekken sinds 2020? 
En wat is de invloed op het negatieve resultaat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  13 kaderbrief – jaarrekening pag. 22 

Vraag: Welke tijdelijke of gefaseerde maatregelen kunnen op technisch-
infrastructureel vlak worden ingezet om het autoverkeer en parkeren in de 
binnenstad van Maastricht te ontmoedigen, binnen de kaders van 
bestaande afspraken met buurtbewoners, ondernemers en lopende 
concessies zoals die met Q-Park aan de Frontensingel tot 2030/2031? 
En zijn eventuele voorbereiding hiervoor opgenomen in het resultaat op blz. 
22? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  13 kaderbrief – jaarrekening pag. 22 

Vraag: Welke ruimtelijk-infrastructurele mogelijkheden ziet het college om in 
bestaande straten in Maastricht parkeerplaatsen om te vormen tot 
alternatieve invullingen zoals groenvoorzieningen, en onder welke 
technische, juridische en planologische voorwaarden zou dit gerealiseerd 
kunnen worden? 
En zijn eventuele voorbereiding hiervoor opgenomen in het resultaat op blz. 
22? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  13 kaderbrief – jaarrekening pag. 22 

Vraag: Is het verkeerskundig en infrastructureel mogelijk om een veilige verbinding 
te realiseren tussen de Koompe en het Tapijnterrein via de bestaande 
ondertunneling, en welke aanpassingen zouden daarvoor nodig zijn? 
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Fractie: PvdA 
  

En zijn eventuele voorbereiding hiervoor opgenomen in het resultaat op blz. 
22? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 5 

Pagina:  13 kaderbrief – jaarrekening pag. 18 

Vraag: Welke beleidsmatige en planologische overwegingen spelen een rol of 
hebben een rol gespeeld bij de formele aanmerking van het Frontenpark als 
groen park, en is het mogelijk dit gebied reeds nu als uitbreiding van het 
bestaande parklandschap te beschouwen? 
En hoe zijn of worden deze meegenomen in de CROW indicatoren. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  14 kaderbrief 

Vraag: Welke technische en organisatorische scenario’s zijn beschikbaar om de 
continuïteit en leveringszekerheid van warmtenetten in Maastricht – zoals 
voor de toekomstige nieuwbouwwijk ‘Limmel aan de Maas’ en het netwerk 
dat gebruikmaakt van restwarmte van Sappi – te waarborgen, in het licht 
van de economische kwetsbaarheid van de warmtebronnen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  9 kaderbrief – jaarrekening pag. 70 

Vraag: Op welke wijze wordt in kaart gebracht wat de behoeften en wensen van 
buurtbewoners zijn ten aanzien van ontmoetingsmogelijkheden en 
culturele initiatieven binnen hun wijk? Is dit onderdeel van de peiling op 
pag. 70? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  9 kaderbrief – jaarrekening pag.73 

Vraag: In het kader van het versterken van veerkrachtige wijken en het bevorderen 
van dialoog, met name in Limmel en delen van de binnenstad waar 
bewoners overlast ervaren van studenten, hoe geeft het college invulling 
aan het ophalen van signalen en het zoeken naar werkbare oplossingen 
voor alle betrokkenen? Welke acties zijn of worden hiervoor ondernomen? 
Is dit mogelijk onderdeel van de overloop zoals benoemd op pag. 73 

Antwoord:  

  

 Jaarrekening 2024 

Vraagnummer: 9 

Pagina:  31 

Vraag: Op welke wijze stimuleert het college de ontwikkeling van een diverse en 
inclusieve arbeidsmarkt, waarin naast hoogopgeleide functies ook 
nadrukkelijk ruimte is voor MBO-beroepen, technische functies en andere 
praktische werkgelegenheid binnen een duurzame en innovatieve 
economie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  34  

Vraag: Op welke manier zet het college in op het aantrekken van bedrijven die 
bijdragen aan een inclusieve arbeidsmarkt? En welke strategieën worden 
ingezet om studenten na hun afstuderen te behouden voor de Maastrichtse 
arbeidsmarkt? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 11 

Pagina:  38 

Vraag: Kan het college inzicht geven in het aantal bedrijven dat actief 
gebruikmaakt van gemeentelijke ondersteuningsprogramma's, zoals het 
Ondernemers Lab, het Inspiratiehuis of de diverse subsidieregelingen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  38 

Vraag: Hoe verhoudt het aantal bedrijven dat gebruikmaakt van gemeentelijke 
ondernemersfaciliteiten zich tot het totaal aantal bedrijven in Maastricht? Is 
dit percentage vergelijkbaar met dat van andere middelgrote steden in 
Nederland? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  38 

Vraag: Welke methoden hanteert het college om de effectiviteit van 
ondernemersondersteuning te meten, en welke resultaten zijn tot nu toe 
behaald? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  38 

Vraag: Zijn er benchmarks of vergelijkende cijfers beschikbaar die het aantal 
gefaciliteerde bedrijven in Maastricht afzetten tegen andere vergelijkbare 
steden, zoals Eindhoven of Groningen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  38 

Vraag: Welke specifieke sectoren of bedrijfsgroottes maken het meest gebruik van 
gemeentelijke ondernemersfaciliteiten, en hoe wordt deze ondersteuning 
afgestemd op de behoeften van deze groepen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  39 

Vraag: Op welke wijze geeft het college invulling aan het versterken van de 
economische dynamiek in Maastricht, met het oog op het aantrekken van 
toeristen, congres- en beursbezoekers én het bevorderen van bedrijvigheid 
als onderdeel van een aantrekkelijk woon-, werk- en leefklimaat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  111 

Vraag: Met de invoering van de Omgevingswet en de bijbehorende gemeentelijke 
visie zijn begrippen als de 'kruimelgevallenregeling' en 'verklaring van geen 
bezwaar' formeel vervallen. Kan het college toelichten in hoeverre dit 
voortvloeit uit landelijke wetgeving, of dat hierin beleidsruimte voor 
gemeenten bestaat om hiervan af te wijken? En onder welke voorwaarden 
kan hierover opnieuw besluitvorming of agendering plaatsvinden? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 18 

Pagina:  111 

Vraag: Op pagina 111 onder punt 2.c4 wordt vermeld dat voor twee gebieden 
wijkontwikkelingsplannen voor de middellange termijn worden opgesteld in 
samenwerking met bewoners en partners. Kan het college aangeven om 
welke twee gebieden het concreet gaat? We gaan ervan uit dat Limmel één 
van deze gebieden is, maar wat is het tweede? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  112 

Vraag: Een van de ambities voor de coalitieperiode 2022–2026 betreft het 
onderzoeken van de mogelijkheden voor welstandsluwere of welstandsvrije 
zones in de stad. Kan het college aangeven wat de huidige stand van zaken 
is van dit onderzoek en op welke termijn de resultaten hiervan verwacht 
kunnen worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  112 

Vraag: Kan het college aangeven of er binnen de gemeente Maastricht wordt 
overwogen om, net als in sommige andere gemeenten zoals Eindhoven, te 
werken met een vaste projectambtenaar of casemanager die 
initiatiefnemers gedurende het gehele aanvraagproces begeleidt, met het 
doel om de doorlooptijden te verkorten en de consistentie in de 
behandeling van aanvragen te verbeteren? 
Waar zijn deze taken nu belegd en in de resultaten terug te vinden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  116 

Vraag: Kan het college een update geven over de voortgang van het ontwikkelen 
van programma’s die ouderen ondersteunen bij het verlaten van hun 
woning, om zo de doorstroming op de woningmarkt te bevorderen? Hierbij 
graag ook een toelichting op eventuele maatregelen gericht op de 
doorstroming van zogenaamde scheefwoners en het % dat hierover bekend 
is of als zodanig beschouwd kan worden. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  131 

Vraag: Kan het college aangeven wat de huidige reactietermijn is op 
binnenkomende klachten via het e-mailadres post@maastricht.nl, en welke 
maatregelen er zijn of worden genomen om de doorlooptijd van deze 
reacties te verbeteren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  239 

Vraag: Kan het college toelichten wat de oorzaak is van het nog ruime budget voor 
proactieve en strategische aankopen? En zijn er nog investeringen gepland 
gedurende de resterende periode van deze bestuursperiode? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 24 

Pagina:  Kaderbrief blz. 6 – jaarrekening pag. 31 

Vraag: Gezondheid en levenskwaliteit. 
Hoe kunnen we de relatief lagere brede welvaart en de grote verschillen meer 
inzichtelijk krijgen. Wie in welke wijk heeft welke problemen? 
Hoe is dit inzichtelijk gemaakt in de tabel op blz. 31 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  Kaderbrief blz. 6 – jaarrekening pag. 33 

Vraag: Leefbare en levendige binnenstad. Wordt bij gebiedsontwikkeling van de 
binnenstad ook gedacht aan rustige “woonhubs”? Hofjes of pleinen die niet 
bezocht worden door dagjesmensen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  Kaderbrief blz. 10 – jaarrekening pag. 55 

Vraag: Gelijke kansen voor ieder kind. Sportaanbod en cultuur is in ruime mate en 
kwalitatief goed aanwezig in de stad. De vraag is of ieder kind tussen 12 en 18 jaar 
ook zijn “ding” kan doen in de sport of bij een harmonie. Er zijn diverse 
subsidieregelingen die dit deels mogelijk maken. 
Is de tabel op pag. 55 verder te verduidelijking met indicatoren of “% kinderen van 
6 tot 18 jaar dat” om telkens dezelfde kinderen gaat, of dit per wijk verschillend is, 
of financiële middelen inderdaad de reden zijn.  
En hoe zit het met kinderen onder de 6 jaar? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  Kaderbrief blz 13 – jaarrekening pag. 24 

Vraag: Duurzame mobiliteit. Welke P&R voorzieningen zijn niet uitgebreid of waar is het 
budget niet voor benut? En welke locaties zijn nu (juni 2025) in zicht om aangelegd 
of uitgebreid te worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  Kaderbrief blz 14 – jaarrekening pag. 107  

Vraag: Klimaat- en energietransitie. Inmiddels hebben veel inwoners zonnepanelen op hun 
woning; de voor- en nadelen zijn alom bekend. Met name overschot aan 
opgewekte energie lijkt eerder een negatieve trend te veroorzaken. Is in de 
transitievisie ook meegenomen (of kan worden meegenomen) het de inzet van 
buurtbatterijen per wijk/stadsdeel?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  Kaderbrief 18 – jaarrekening pag. 116 

Vraag: “De groene (uit)loper” en doorontwikkeling Campus. Is in de resultaten ook de 
(mogelijkheid tot) aanleg van een parkeerhub meegenomen? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 30 

Pagina:  Gemeenterekening 2024  blz. 11 “taakveld” 

Vraag: Is er een sterke uitbreiding van taakveld van de veiligheidsregio te verwachten in 
verband met de internationale dreigingen. Denk aan crises ten gevolge van 
cyberaanvallen, stroomuitval, waterleveringsproblemen en dergelijke? 
Is dit in 2024 al meegenomen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  Gemeenterekening 2024 blz 13 “Preventie met Gezag” 

Vraag: Is met de toegekende subsidie de aanpak “Preventie met Gezag” voldoende 
geborgd en waar zij eventuele resultaten terug te vinden?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  Gemeenterekening 2024 “Meerjarenprogramma Veiligheid” blz 13 

Vraag: Is meegenomen hoe de Handhaving volledig op sterkte te krijgen en het hoge 
ziekteverzuim te adresseren? Waar zijn hier resultaten of doelstelling van terug te 
vinden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  Gemeenterekening 2024 blz 15 “Totale lasten openbare orde en veiligheid” 

Vraag: Wat is de oorzaak van de negatieve lasten van openbare orde en veiligheid (1.2) ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  Gemeenterekening 2024  blz 48 “laaggeletterdheid” 

Vraag: Wat zijn de resultaten met betrekking tot de aanpak van de projectgroep ? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:  Gemeenterekening 2024 “aansluiting A2 naar Randwyck” blz66  

Vraag: Zijn er concrete opties onderzocht of in onderzoek voor de aansluiting A-2 naar 
Randwyck? welke beslissingen moeten hiervoor worden genomen ?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:  Gemeenterekening blz.73 

Vraag: Er was extra ondersteuning nodig voor de veerkrachtige wijken aanpak. Hoe zag die 
extra ondersteuning er uit? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:  Gemeenterekening blz.73 

Vraag: Waarvoor is die reserve overloop, en waarom boeken we dit hierin? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:  Gemeenterekening blz.49 

Vraag: Vrijgevallen speciale uitkering onderwijsachterstanden: wat is er in het jaar 2024 
met die bijna 0,5 mln gedaan? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 40 

Pagina:  Gemeenterekening blz.73 

Vraag: Wat betekent het dat er meer focus ligt op de lokale ontwikkelingen in plaats van 
regionale bij sociaal domein Maastricht Heuvelland? Hoe pakt dat uit voor de 
samenwerking en de organisatie SDMH? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 41 

Pagina:  Gemeenterekening blz.76 

Vraag: De scherp stijgende lijn van de afgelopen jaren in aantal keren dat kinderen 
geholpen zijn met materiele verstrekkingen is dit jaar afgevlakt. Hoe komt dat? 

Antwoord:  

  

  

 


